
 
 
 
 
 

 
Vragen Rijswijks Belang voor Forum Samenleving 12 maart 2024 
 
Rijswijks Belang las in een artikel dat de taskforce inmiddels is opgezet en gestart: 
https://inrijswijk.com/2024/01/31/speciale-taskforce-moet-don-bosco-aan-nieuwe-
locatie-helpen/ 
 
Rijswijks Belang heeft hier de volgende vragen over: 
 
- Uit hoeveel personen bestaat de taskforce en wat kunnen zij extra toevoegen? 
-  Hoe lang denkt de taskforce nodig te gaan hebben voor het helpen vinden van een 
geschikte locatie. 
- Hoe verloopt het contact tussen de taskforce en Don Bosco. 
- Rijswijks Belang heeft begrepen dat de gemeente Den Haag helemaal niet wil 
meewerken. Klopt dit? Zo ja, Wat wil de wethouder hieraan/hiermee gaan doen? 
- Is de wethouder bereid om het gesprek nogmaals aan te gaan met Den Haag over 
subsidie voor de kinderen en hierbij aan te geven dat als Den Haag dit niet doet deze 
kinderen geen gebruik meer kunnen maken van Don Bosco. 
- is de wethouder voornemens ons op de hoogte te houden van de voortgang? 
 
Met vriendelijke groet, 
Mirjam ten Brummelaar  
Fractiemedewerker Rijswijks Belang 
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